
                       
        REPUBLIKA HRVATSKA     
ŠIBENSKO - KNINSKA  ŽUPANIJA 

          
    OPĆINA MURTER-KORNATI 
            OPĆINSKO VIJEĆE 
 
KLASA:  021-05/18-01/01 
URBROJ: 2182 /18-01/1-18-11 
Murter, 14. studenog 2018. 

Z A P I S N I K 

sa  15 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 21. studenog 2018. godine sa 

početkom u 18,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio 

Turčinov, Milan Ježina, Ivana Juran Magdić, Joso Mudronja, Ivana Drescher, Ana Begić, Vladimir 

Turčinov 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-Kornati, Melanija 

Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, Vesna Juran-

djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Petar Ježina-direktor komunalnog poduzeća 

„Murtela“ d.o.o. 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno jedanaest vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

 



SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Ivana Drescher: imam pitanje za načelnika. U materijalima je odluka o vrijednosti boda pa vidim bod 
0.4 mjesečno, 4,8 godišnje, pa bi podsjetila načelnika na jedan sastanka koji smo imali sa kolegama i 
građanima gdje smo komentirali vrijednost boda i zapravo bi skrenula pozornost da komunalna 
naknada je prihod koji služi za održavanje i građenje komunalne infrastrukture pa bi htjela da načelnik 
nešto kaže o tome sastanku i o tome kako vrijednost boda utječe na projekte koji su nam u planu i kako 
nam je to jako bitno.  

Toni Turčinov: istina je da smo razgovarali o tome sa ljudima. Bod od 0.4 izgleda puno na prvi pogleda 
ali kad uzmete projekcije proračuna i kad se sastavi proračun i kad vidimo projekte koje mislimo 
odraditi u sljedećoj godini onda je 0,4 komunalne naknade jako malo. Ja sam bio pritisnut od strane 
naših vijećnika i mi smo se dogovorili da će to biti 0,3. Ja neću ići protiv ovog Vijeća i slažem se da može 
biti 0,3, ali isto tako neću preuzeti odgovornost kad dođe rebalans kad bude „kidanje“ koje kakvih 
projekata, prvo ću „kidati“ one projekte koje budem smatrao da neće biti važni. Mislim svi su projekti 
važni ali neki su više a neki manje važni.  

Melanija T. Rameša: U materijalima je vrijednost boda bila 0,4. Načelnik je kao ovlaštena osoba 
izmijenio vrijednost boda na 0,3 

Venčoslav Skračić: o tome možemo raspravljati kad dođe ta točka 

Ivana Juran Magdić: što je sa Lučkom upravom?  

Toni Turčinov: mogu reći skoro bilo dogovoreno i sa Lučkom upravom smo više-manje sve dogovorili. 
Treba ići jedan veći dio. Lučka uprava dolazi za jedan dio za koji smo se dogovorili. Ja i kolegica Mirjana 
smo bili na sastanku u županiji te smo dogovorili koridore Lučke uprave i ono što će se odnositi u planu 
i van plana i kako će se lučka uprava postupno širiti. Dogovorili smo projekt koji ćemo sa lučkom 
upravom prvi odraditi, ali o tome kad dođe vrijeme za to. Lučka uprava dolazi kad izglasamo plan.  

Milan Ježina: ljudi pitaju zašto se smeće vozi jedan dan. 

Toni Turčinov: koliko ja znam probali smo ići sa što manje odvoza nažalost taj pilot projekt ne može 
zaživiti,  prvo kod mene doma a onda da ne govorim dalje. Tako da je naš dogovor bio da se vraća dva 
puta i da će se smeće kupiti kako se kupilo prije.  

Venčoslav Skračić: mi smo na sedmoj sjednici  donijeli odluku o korištenju sredstava ustupljenih iz 

poreza na dohodak ostvaren na području Općine Murter-Kornati za realizaciju kapitalnih projekata po 

Sporazumu o zajedničkom financiranju kapitalnih projekata od interesa za razvoj otoka Murtera gdje 

smo prebacili sredstva od dva i pol  milijuna u uređenje jugozapadnog dijela obale tj. Trga. Kada će ta 

sredstva, bilo je obećanje da će se ta sredstva kad krene izgradnja vrtića, opet vratiti. To je bilo na 

posebnom računu. 

 

Toni Turčinov: više ne postoji deponirani račun niti se ta sredstva mogu igdje vratiti. Ta sredstva su 

izmjenom zakona u Saboru prošle godine, kada su ukinuti prirezi općinama koje su imali, deponirana 

na osnovna proračunska sredstva naše općine. Ta sredstva su unutar našeg proračuna.  Istina je da 

puno radimo ali ne diramo ta sredstva, jer vrtić nam je ipak najvažniji.  

 

Venčoslav Skračić: ako su ta sredstva osigurana ja sam zadovoljan odgovorom. Još me zanima, sa 

sredstvima boravišne pristojbe na ime kompenzacije sa općinom od 30% iznosa boravišne pristojbe 

 



Toni Turčinov: da li me to pitate kao direktora TZ-a trenutnog  ili kao načelnika  

 

Venčoslav Skračić:  pošto ste u dvojakoj funkciji  

 

Toni Turčinov: sa bivšim direktorom TZ-a on i Mirna su imali drugačiji plan rada koji smo mi nastavili 

raditi i tako sam ga prihvatio nakon gospodina Ivana Božikov, a da smo ta sredstva odrezali TZ-u ne bi 

više mogao funkcionirati.  

 

Edo Ježina: mi očekujemo neka sredstva od EU fondova, međutim koja je opcija ako mi ta sredstva ne 

dobijemo. Koliko se treba čekati na ta sredstva. 

 

Toni Turčinov: moje najnovija saznanja je da ćemo ili plakati ili se radovati za Božić.  Prije će se 

financirati općine manjeg rejtinga. Mi se nalazimo u sedmoj skupini. Prvo će se financirati oni po 

Slavoniji. Za sada vam ne mogu više ništa reći.  

 

DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 
4. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade. 

 

Venčoslav Skračić: ima li nadopuna? 

Toni Turčinov: imamo jednu nadopunu. To je  bila peta točka ali ste je vi skinuli pa me zanima 
zbog čega? 

Venčoslav Skračić: kada dođe ta točka ću obrazložiti.  

Toni Turčinov: a peta točka je Odluka o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja 
Sv. Mihovil 

Venčoslav Skračić: znači dnevni red sa nadopunom glasi 

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 
4. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade. 
5. Odluka o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Sv. Mihovil 

 

 Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 

Melanija T. Rameša: izmijenili smo članak 7. stavak 1. točka 3. koja sad  glasi: „Priznanje Općine Murter-

Kornati.“ i izmjena je u članku  44. točka 19. koja sada glasi: „istodobno sa izvješćem o izvršenju 

Proračuna podnosi Općinskom vijeću izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture i Programa građenja komunalne infrastrukture za prethodnu kalendarsku godinu“. 

 Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Općine Murter-Kornati 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: cijene štekata su bile dosta visoke. Imali smo par sastanaka sa ugostiteljima pa 
samo uz kalkulaciju i različite obračune došli smo do ovih iznosa koji su zadovoljavajući i njima i nama.  

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade. 
 

Melanija T. Rameša: u materijali ste dobili vrijednost boda 0,40. u međuvremenu je načelnik kao 
predlagatelj akta izmijenio svoj prijedlog na 0,30. 

Toni Turčinov: to je ono što je Ivana pitala, mislim da ovih 0,30 neće biti dovoljno za neke projekte 
i 0,40 nije dovoljno kad pogledamo projekciju, ali moji vijećnici ipak smatraju da je bolje staviti 
0,30, pa ću ih ja poslušati.  

Melanija T. Rameša: u materijalima koje ste dobili vidite da je naša vrijednost boda najmanja u 

čitavoj županiji, osim Pirovca 

Toni Turčinov: i Pirovac će dignuti na 0,45 tako da će opet imati najniži. Vođenjem krive politike 

bivših dolazimo do problema. Svih će to nas koštati i možda ćemo iznevjeriti neke ljude sa tim što 

smo sada podvili rep i rekli nećemo da nas netko pljuca i da smo puno stavili. Dogoditi će nam se  

da će neki projekti koji su od iznimne važnosti padati, a onda ću ja podsjetiti na ovo. Ja smo želim 

upozoriti što se može dogoditi.  

Venčoslav Skračić: mi smo mislili predložiti na radni materijal koji je prvo došao 0.25 jer idemo 

građanima sa velikim povećanjima. Treba dizati proračun ali ne naglo. Ali kako je došla odluka da 

se smanji na 0,30 mi nećemo predlagati 0,25 i podržati ćemo ovaj.  



Toni Turčinov: dobro je da smo se složili, ali imajmo na umu da ćemo imati jedan dan problema. 

Ali ako se svi slažemo sa 0,30 onda sam i ja za to.  

 Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

5. Odluka o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Sv. Mihovil 
 

Toni Turčinov: moje pitanje predsjedniku je zašto je ovu točku skinuo sa dnevnog reda.  

Venčoslav Skračić: maknuo sam je jer nije iskomentirana sa načelnikom i informaciju koju sam dobio 
je bila kriva i zato sam to napravio.   

Edo Juraga: što je sukus ove odluke? 

Toni Turčinov: imamo DPU Sv. Mihovil koji se nalazi na području našeg vrtića. DPU je zastario i to je za 
onaj vrtić koji je trebao biti prije 8 godina. Oni su se radili na bi se olakšalo izgradnju. Danas se 
građevinske dozvole dobivaju puno lakše i brže. Oni zapravo više i ne postoje. Da ga skroz ukinemo 
nema smisla. To je društvena namjena i može nam danas sutra koristiti za nešto drugo, ali ne u 
granicama kako je. Kuća amfore je tik do vrtića i ona put koji će voditi do crkve na žalost kroz ovaj DPU 
neće proći i to je razlog zašto ga želimo maknuti. Vi znate za odluke o kupnji zemljišta od obitelji Jelić i 
smatram da što više donosimo općini zemljišta i nekretnina kojima će općina raspolagati da smo sa tim 
puno bogatiji. Za šta će ta zemljišta ići, ako bude trebalo odlučiti ćete vi.  

Venčoslav Skračić: što se tiče kupnje i dizanja vrijednosti imovine općine to smo i odlukom o kupnji 
pokazali da se slažemo.  

 Odluka o izradi izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja područja Sv. Mihovil prihvaćena je 
JEDNOGLASNO 

 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 18,40 sati. 

Zapisničar:       Predsjednik: 

Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 


